
15-05-2024 Technische vragen PvdA over Perspectiefnota 

We hebben een aantal technische vragen met betrekking tot de Perspectiefnota 2025.  

Ten eerste over de Autonome ontwikkelingen (pagina 5). En in het bijzonder de ontwikkelingen bij 

BUHA. 

1. We zien bij de Autonome Ontwikkelingen dat BuHa in 2025 bijna €2,5miljoen extra zal 

krijgen. Zouden we hier wat meer verduidelijking op kunnen krijgen in de stijging van deze 

kosten? 

2. Deze kosten staan verder voor de jaren 2026 en 2027 als PM in het overzicht. Kunnen we 

verwachten dat deze kosten door zullen lopen? 

Ons wordt namelijk onvoldoende duidelijk waarom deze ‘onvermijdbaar’ zijn. Immers bij Laborijn, 

waar ook de verwachting is dat de uitvoeringskosten hoger uit zullen vallen, geven we een 

taakstellende opdracht mee.  

3. Dus waar zit het verschil (technisch) in dat we bij BuHa dit niet doen en bij Laborijn wel? Of is 

deze motivering meer politiek van aard.  

Nb. Mocht dit laatste het geval zijn, zal ik deze politieke vraag uiteraard donderdag stellen 

tijdens de Beeldvormende Raad. 

4. Bij de Begroting voor 2024 is er ook al extra geld naar BuHa gegaan (Loonontwikkeling 

€588.000 extra structureel). In totaal is (volgens de Begroting 2024) de financiële bijdrage 

voor BuHa in 2024 €26.399.703. Dit is €2,5miljoen meer dan het jaar ervoor. Kunt u de 

exploitatiebijdrage voor BuHa van 2021 en 2022 aan ons doorgeven? 

5. Kunt u ook aangeven of er extra taken naar BuHa zijn gegaan in de periode 2021 tot nu? 

 

Hieronder een aantal vragen over het Sociaal Domein, en in het bijzonder WMO/Jeugd. 

6. Bij punt 2 (Herijking lumpsum (WMO/Jeugd) staat als PM in de tabel op bladzijde 5. Kunt u 

uitleggen waarom ook voor de jaren 2026, 2027, en 2028 dit als PM hier staat? Immers per 

1-1-2026 is dan de nieuwe aanbesteding gestart, en zouden deze PM’s op 0 moeten staan. 

Op pagina 13 wordt gesproken over de beheersmaatregelen WMO en Jeugdhulp. Deze besparing 

hebben we ook al (deels) ingeboekt in 2023 en vanaf 2024 ging u echt aan de slag met deze 

maatregelen 

7. Kunt u al aangeven hoe u deze maatregelen concreet heeft ingevuld? Zijn er al resultaten? 

8. Ook op pagina 13 wordt gesproken over de Hervormingsagenda Jeugd. Klopt het dat we hier 

al wel geld voor hebben gekregen? En welke acties hebben we al uitgevoerd? 

9. Op pagina 15 wordt gesproken over het Regionaal Inkoopproces WMO/Jeugd. Hier is, 

logischer wijs, nog niet  aan te geven hoeveel dit zal gaan kosten. Om een beeld te geven, 

kunt u aangeven hoeveel het vorige inkoopproces in totaal heeft gekost? Dus zowel kosten 

die SDA heeft gemaakt, als dat wij als Doetinchem zelf hebben gemaakt (eventueel ook met 

een schatting van het aantal uren). 

 

  



Bezuiniging Subsidies, 

We hebben kunnen lezen (pagina 16) dat het college de taakstelling die zij zichzelf hebben opgelegd 

van een besparing van €750.000 op de subsidies niet volledig ingevuld krijgt. 

10. Kunt u aangeven welke partijen minder subsidie krijgen? Dus hoe die €541.000 is opgebouwd 

die we minder aan subsidie gaan uitgeven in 2025? 

11. Heeft u daarnaast ook al helder hoe u de rest van de taakstelling (€209.000 ) gaat invullen? 

Zijn daar bijvoorbeeld al gesprekken gevoerd met ontvangers van subsidies en eventueel al 

afspraken over gemaakt? 

12. U heeft ons eerder nav schriftelijke vragen een overzicht gegeven van welke partijen subsidie 

ontvangen. Nog dank daarvoor. Hierin is toen niet opgenomen hoeveel iedere organisatie 

krijgt. Is het mogelijk om dit financiële overzicht, al dan niet vertrouwelijk, naar ons als raad 

toe te laten komen? 

Wonen 

13. Op pagina 9 staat dat Doetinchem 3000 actieve woningzoekenden kent. Zijn dit alleen 

woningzoekende die al woonachtig zijn in Doetinchem of ook woningzoekenden van buiten 

deze gemeente? 

 

 

 


